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Országgyű lés Hivatala

Irományszám :

Érkezett: 2016 DEC 0 $.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelm i
miniszterhez

„A Honvéd Egészségpénztár volt tagjai mégsem kapnak teljes kör ű kártalanítást?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kósa Lajos, a Honvédelmi és rendészeti bizottság elnöke a bizottság november 29-ei ülése után tartott
sajtótájékoztatóján a sajtóbeszámolók szerint arról beszélt, hogy a Kormány a Honvéd Egészségpénztá r
kárt szenvedett volt 80 százalék erejéig kártalanítja . A kormánypárti politikus azt is jelezte, hogy 2 0
százalékot már visszakaptak a károsultak, a hozamot pedig nem térítik meg .

A Honvédelmi és rendészeti bizottság elnökének nyilatkozatával összefüggésben az alábbi kérdéseket
intézem Miniszter Úrhoz :

• A Kormány mikor, milyen döntés alapján térítette meg a Kósa elnök úr által hivatkozott 20
százalékot?

• Minden volt pénztártag visszakapta az elveszett befizetése 20 százalékát ?
• Mennyit költött a Kormány a kár 20 %-ának megtérítésére?
• Pontosan miként kell értelmezni, azt a kijelentést, kártalanításra 80 százalék erejéig fog sor

kerülni, és a hozamot nem térítik meg?

Budapest, 2016 . december 8 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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